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Ärende 5: Detaljplan för kvarteret Tingshuset på 

fastigheterna Tingshuset 1 & 2 med flera inom 

kommundelen Fullersta – beslut om antagande 

 

Vänsterpartiet är positiva till förtätningen kring Fullersta torg och att 
Tingshustomten nu kommer till användning på ett bra sätt och erbjuder fler 
bostäder i ett kollektivtrafiknära läge. Det är bra både för att Huddinge ska 
uppfylla sin del av Sverigeförhandlingen och för att utveckla centrala 
Huddinge. 
 
Exploateringsavtalet innebär co-living och det är hyresrätter för tillfälligt 
boende. Vi menar dock att det är en stor efterfrågan på hyresrätter och vi 
har en stor bostadsbrist i Stockholm som Huddinge behöver vara med och 
bidra till att lösa. Därför menar vi att upplåtelseformen för de 450 
planerade bostäderna bör vara vanliga hyresrätter. Det är samtidigt en 
möjlighet att skapa en mer blandad befolkning i de centrala delarna av 
Huddinge där det nästan uteslutande har byggts bostadsrätter senaste 
åren.  
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